
RADAIUIEJSIG
W KGLBUSZOWEJ

Protok6l Nr 51/24

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej VIII kadencji Rady Miejskiej w Kolbuszowej,
odbytego w dniu 20 lutego 2024 roku o godz. 14.00

w budynku Urzgdu Miejskiego w Kolbuszowej, sala nr 1.

Posiedzenie otworzyl i prowadzil Przewodnicz1cy Komisji P. Bronislaw Wiktor.
W posiedzeniu udzial wzigli wszyscy czlonkowie Komisji oruz zaproszeni goScie, co
potwierdza zil.1czona do protokolu lista obecnoSci. Porz4dek posiedzenia przedstawia sig
nastgpuj4co:

1. Przyjgcie porz4dku obrad.
2. Informacja na temat sytuacji finansowej Zakladu Gospodarki Komunalnej

i Mieszkaniowej Sp6lka z o.o. w Kolbuszowej.
3. Analiza koszt6w zwi4zanych z poborem wody, zrzutem Sciek6w i wywozem

nieczystoSci cieklych od gospodarstw domowych (wplywy, koszty oraz wydatki
zwtqzane z odbiorem nieczystoSci cieklych).

4. Informacja Likwidatora dotyczqca stanu likwidacji PGKiM w Kolbuszowej.
5. Analiza prac remontowych na obiektach sportowych i szkolnych na terenie gminy

Kolbuszowa w roku 2023.
6. Sprawy r62ne.

Adl

Porz4dek posiedzenia Komisji zostal przyjgty jednogloSnie za- 7, przeciw- 0, wstrzymuj4cych
sig- 0.

Ad2

Informacjg na temat sytuacji finansowej ZGKiM w Kolbuszowej przedstawila gl6wna
ksiggowa P. Krystyna Ingram. WyjaSnial, 2e przedstawiona informacja nie bgdzie pelna,
poniewa2 okres sprawozdawczy nie jest jeszcze zakohczony. Pani ksiggowa poinformowala,
2e koszty zwiqzane z dzialalnoiciq Zakladu wzrosly jest to spowodowane podwyZkami cen
energii, gazu oraz wzrostem amortyzacji.

Radna P. Gra?yna Halat zapytala o koszty inwestycyjne Zakladu.

Ksiggowa P. Krystyna Ingram wyjaSnila, Zekoszty inwestycyjne to kwota rzgdu 150 000 zl.

Radny P. Miroslaw Kaczmarczyk zapytal czy raty leasingowe jaki splacal Zaklad s4 ju2
uregulowane.

Prezes Zakla&t P. Adam Maternia poinformowal, ze wszystkie raty leasingowe zostaly
splacone.

Radna P. Barbara Bochniarz poruszyla sprawg podwyZek dla pracownik6w oraz moZliwoSci
podjgcia dodatkowych zleceri na odbi6r odpad6w komunalnych w innych gminach w celach
zarobkowych.

Prezes ZakJadu P. Adam Matemia wyjaSnil, 2e Zaklad nie podejmuje zleceri w innych gminach
poniewaz tabor i obsada pracownikow Zakladu zabezpiecza jedynie obslugg naszej gminy.
Z terenu gminy Kolbuszowa ZGKiM odbiera odpady od gospodarstw domowych oraz od
przedsigbiorclw z kt6rymi ma podpisana umowg. Pracownicy zakladu wnioskowali o 35%
podwyZkg plac.



Ad3

Analizg koszt6w zwiqzanych z poborem wody, zrzutem Sciek6w i wywozem nieczystoSci
cieklych od gospodarstw domolvych przedstawii Dyrektor P. Mieczyslaw Skowron.

Ad4

Informacjg nt. stanu likwidacji PGKiM w Kolbuszowej przedstawil Likwidator p. Adam
Maternia oraz Kierownik Zakladu P. Krzysztof Mycek. Informacja stanowi zalqcznik do
protokolu.

Ad5

Informacjg nt. prac remontowych na obiektach sportowych i szkolnych na terenie gminy
Kolbuszowa w roku 2023 przedstawil dyrektor Zespolu Oswiatowego P. Ryszard HaptaS.

Ad6

W punkcie sprawy r6zne Komisja nie wniosla pytah i wniosk6w.

Posiedzenie zakofrczono o godz. l6:05.

Na tym protok6l zakohczono.

Protok6l sporzqdzita: Justyna Mucha UlildrAn
t

Przewodnicz4cy Komisji: Bronislaw Wiktor 
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